# ANNOUNCEMENT CONCERNING THE MEMORIAL MEETINGS FOR OUR BELOVED BROTHER BENJAMIN CHEN

Our beloved brother, Benjamin Chen, went to be with the Lord this past Lord's Day, February 21, 2016. Two memorial meetings will be held for our dear brother. The first will be held this coming Saturday, February 27, at the Jamaica Estates hall of the church in NYC, and the second on Lord's Day, April 10, in the church in Anaheim, district 1 meeting hall in Anaheim, CA following the International Training for Elders and Responsible Ones (ITERO). Please see below for details.

### In New York City:

On Thursday and Friday of this week from 5-9pm there will be the opportunity to spend time with the family to express your love and support. These times will be held at Stutzmann Funeral Home:

• Address: 224-39 Jamaica Ave., Queens Village, NY 11428

• Phone number: 718-465-3210

• Days and times: Thursday, February 25, and Friday, February 26, from 5-9pm

The memorial meeting will be held on Saturday, February 27, at 10:30am at the Jamaica Estates meeting hall of the church in New York City:

• Address: 87-60 Chevy Chase St., Jamaica Estates, NY 11432

• Phone number: 718-454-1826

• There will be a reception following the memorial meeting

Those who would not be able to attend the memorial meeting will be able to watch the meeting online via the following link: http://livestream.com/accounts/12141775

#### In Anaheim, CA:

The second memorial meeting will be held on Lord's Day, April 10, at 2:30pm at the church in Anaheim, district 1 meeting hall in Anaheim, CA:

Address: 1853 West Ball Road, Anaheim, CA 92804

• Phone number: 714-761-7007

• Please note that this gathering will be held after the final meeting of the ITERO

Our brother will be interred at Grace Terrace in Rose Hills Memorial Park in Whittier, CA in a ceremony by invitation only.

Please note that all the gospel activities that we had planned for this upcoming Friday and Saturday nights in the homes have been postponed until next week. And we have canceled all the Saturday evening meetings. The YP gospel meeting in Manhattan on the Lord's Day morning will go on as scheduled.

We invite you to join us to celebrate the life of our beloved brother who was a pattern and a supply to us all for so many years.

In Him,

The serving brothers in the church in NYC

# 关于我们亲爱的陈泽全弟兄安息聚会的通知

我们亲爱的陈泽全弟兄于二〇一六年二月 21 日清晨离世与主同在。将有两场安息聚会:第一场于周六,二月 27 日,在纽约市召会牙买加会所举行;第二场于主日,四月 10 日,在加州安那翰召会一区会所举行。第二场聚会会在长老同工负责弟兄训练(ITERO)后举行。细节如下:

## 在纽约市:

本周周四及周五下午五至九点可探访及安慰陈弟兄家人。地点于 Stutzmann 殡仪馆:

- 地址: 224-39 Jamaica Ave., Queens Village, NY 11428
- 电话: 718-465-3210
- 时间:周四,二月25日及周五,二月26日,下午五至九点

安息聚会于周六,二月 27 日, 10:30am 在纽约市召会牙买加会所举行

- 地址: 87-60 Chevy Chase St., Jamaica Estates, NY 11432
- 电话: 718-454-1826
- 会后备有茶点。

不可赴会者可经由网上观看聚会,请点击 http://livestream.com/accounts/12141775

## 在加州安那翰:

第二场安息聚会于主日,四月 10 日,2:30pm 在加州安那翰召会一区会所举行:

- 地址: 1853 West Ball Road, Anaheim, CA 92804
- 电话: 714-761-7007
- 请注意此聚会会在长老同工负责弟兄训练(ITERO)末堂聚会后举行

陈弟兄将安葬于加州恩典陵园,只限受邀者参与。

请注意:原计划这周五和周六晚上在家里举行的所有福音活动将推迟到下星期。周六晚上所有的聚会已经取消。曼哈顿主日上午的青少年福音聚会照常举行。

我们诚邀众圣徒与我们一同怀念我们亲爱的陈弟兄,多年来他是我们的榜样及供应。

主内纽约市召会服侍弟兄们